

Referat

Mødedato: 25. februar 2026 10:00-12:00

Mødested: FYSISK 1444-020 (Hvis man er forhindret i at møde op fysisk, er der link til teams møde i mødeindkaldelsen)

Mødeemne: UVA-EKA-båndmøde

Deltagere: Karoline Engsig-Karup, Gitte Lilliendahl Nielsen, Theresa Albøge Laursen

Afbud: Søren Anker, Mette Qvist, Trine Kvitzau

Referent: Karoline Bang Ljungmann (KBL)

1. Godkendelse af dagsorden og referat

Referat fra 04/02/2026: [04-02-2026 Referat.docx](#).

Godkendt.

~~2. Status fra SIS-projekt (v. Amalie Guldbæk)~~

~~3. Nyt fra Studiesystemer (v. Trine Kvitzau)~~

4. Drøftelsespunkter

4.1. Justering af fælles praksis for planlægning af undervisning

(Punkter: Karoline Engsig-Karup og Søren Anker)

Punktet har tidligere været drøftet på UVAEKA båndmøde, men nu er der kommet en formel sagsfremstilling UVAEKA båndet skal forholde sig til.

Læs sagsfremstillingen forud for mødet her: [Justering af fælles praksis for planlægning af undervisning.docx](#).

Pointer fra sagsfremstillingen:

- Lokaleafdelingsmøder nedlægges og opgaven med at koordinere lokaledelingen fremover sker i UVAEKA-regi
- Opgørelser over skemaændringer opgøres på fakultetsniveau, ikke på universitetsniveau

UVAEKA godkender forslagene i sagsfremstillingen med notits om, at "bistand fra AU Uddannelse" skrives ud af sætningen "Opgaven med at dele lokale varetages af lederne af planlægningsafdelingerne *med bistand fra AU Uddannelse*." Anna Bak er orienteret om ændringen.

4.2. Opgave fra LGU vedr. arbejdsgruppe til ensretning af hjælpemidler ved eksamen

Nedsættelse af fælles arbejdsgruppe på tværs af SNUK og UVAEKA båndende blev drøftet på båndmøde i uge 6, og det blev besluttet at fortsætte drøftelsen på dette møde. Forberedelse forud for mødet: Det er en forudsætning for fortsættelse af drøftelsen er, at UVAEKA

båndmedlemmerne forhører sig hos deres SNUK-kollegaer og kan bringe deres overvejelser med ind i drøftelsen.

Der blev fremlagt forslag om, at leder fra UVAEKA-båndet og leder fra SNUK indledningsvist afklarer, hvad de vurderer, at der ønskes leveret, hvorefter dette sendes til LGU med henblik på klarhed over den overordnede rammesætning. Når rammesætningen foreligger, fortsættes arbejdet, og den egentlige arbejdsgruppe nedsættes. Det blev understreget, at en projektleder (budt ind af Nat/Tech) skal inddrages både i rammesætningen og i den efterfølgende opgavedrift.

Følgende deltagere er meldt ind: Mariann fra SNUK samt Theresa fra UVAEKA. Derudover lægges der op til, at en medarbejder indgår i rollen som projektleder (Fra Nat/Tech).

Ramme sendes i gennemsyn i både UVAEKA- og SNUK-båndet. Når rammesætningen er fastlagt, kan den endelige sammensætning af arbejdsgruppen drøftes. Det blev fremhævet, at sammensætningen er central for at sikre de rette ressourcer og den nødvendige faglige viden i opgaveløsningen.

4.3. Samarbejde på tværs af fakulteter

På forrige UVAEKA båndmøde blev det besluttet at igangsætte en drøftelse af, hvordan man i højere grad kan bruge hinanden på tværs af fakulteter (til fx vidensdeling, sparring, opgavedeling, "praktik" m.m.) i UVAEKA-båndet. Denne drøftelse startes op på dette møde.

Punktet drøftes igen på næste båndmøde med flere deltagere. Der blev kort snakket om behovet for koordinering i forbindelse med arbejde med nye fælles modeller på undervisnings og eksamensområdet fra SIS projektet for at sikre ensretning. Derudover blev det foreslået at afprøve erfaringsdeling via case-diskussioner. Karoline E. sender bud på skabelon til format til Karoline B. og denne vedlægges næste båndmøde.

5. Emner til næste møde

- Procesarbejde i forbindelse med SIS: Nye fælles modeller for undervisning og eksamen. Hvordan sikres der koordinering og ensretning på tværs?
- Planlægning af onboarding af Astrid i UVAEKA båndet.
- Plan-projekt status v. Trine

6. Evt.

Årshjul er meldt ind til LGU d. 23/2.